
v.v. D.E.-t.1.,
secretariaaL: de Dutter 44,
\/riezenveen

\lotulen bijeenkomst gehouden in de bestuurskamer d.d. 14 jan. 1987:
aanulezÍqen:- J. Bruins, J. Alberts, J, van het Laar, J. NetLers, A. Steunen-

berq, A. [t'lorsink, A. Stokman, lll. Ekkel, R. Schoneuille, J. ter
Braak, G. Hindriks, D. §chipper en G. Drenth.

lleze bijeenkomst is op verzoek van het bestuur belegd om samen met ïechnische
Cr-.:mmissie íf .C. ) het funct,ioneren van het jeugdnlan te bespreken, alsmede het
technisch bele j,d op rrrat lanqere termi jn te L:ez j en.

De voorzitter a.i. J. Bruins opent deze bije--nkomst omstreeks 20.U0 uur en
constat,eert al.lereerst dat F. Becker af u:eziq is.
Hi j heet, de aanïrezigen hartelÍ jk uel-kom en spreekt de hoop uit, dat het een
positieve bespreking mag uolden.
Hij stelt o.a. dat het een goede zaak zou zijn, uanneer uij als vereniqing
bij de pupillen r:ok vakkundÍge trainers zouden hebben. I-lat is reeds het geval
bÍ j D 1 , rrrelk team door U. tkkel uordt qetraind.
€edoeld urordt, dat bij alle leeftijdsgroepen een vakkundiqe jeugdtrainer zou

'g-,oeten komen, uelke de trainers van de l-aeere jeugdteams, in dezelf de l-eef-
tijdsgroep, van oefenstof moet voorzien en eventueel begeleiden.
Alle aanuJezigen nemen daarna aan cI e discussie dee1, uelke door A. íïorsink
u;ordt qeopend. Hij stelt - en iedereen is dal met hem eens ï dat het een
goede zaak zau zijn, daL ook bij de pupillen vakkundÍge mensen rond lopen
a1s Lrajners. A. Steunenberg denkt daarbij aen eerste el-ftaIspelers, die
daardoor hun betaalde geld vol)r het uolgen van een trainerscursus enigszins
zouden kunnen terugverdienen.
Hi j stel-t tevens vast, dat het goed samenu,erken is met A. [vlorsink en F.Becker
Volgend seizoen zul1en A1 en het 2e elftal oD dezelfde daq thuis moeten spe-
l-en in qenoemde vol gorde.
Het indÍvidu moet voorr*f hebben boven het collectief , ffi.à.trJ. uranneer een
soef er uit b. v. A1 ri jp uordt qeacht voor het eerste of ttr.leede elf ta1, dan
niet schromen hem in te zetten.
Steunenberg Ísb1ij met Abma Sr. binnen de gelederen afs scout; hij zou in
feite meer bij DET0 betrokken moeten brorden,
Hierna komt de discussie over het functioneren van het jeugdplan Das goed
op gang.
gteuneni:erg is van mening, dat hij bij vergaderingen van de ï.[. niet zo ge-

q-,emst is, daar hij tot nu toe maar l vergadering qed. heeft bijger-troond.
G. Hindriks geeft zijn commentaar hierop. Het blijkt duidelijk dat het vast-
stellen van vergaderingen van de T.C. beter kan, zoals dat nu gebeurd brenqt
met zichr,dat bepaalde personen niet aanulezig kunnen zijn docr andere ver-
nlichtingen binnen de v'ereniging op dat moment.
Steunenberg uil qraag meer bij de ï.C: betrokken uorden; misschien is het
mogelijk een coördinator te vinden die overzicht, heefL en kijk oD het
-qehele technisch gebeuren. Deze man moet een zekere praatpaal zijn bÍnnen
de ï.f. Steunenberg erkent in het verleden soms te dominant te zijn qeueestt
hetgeen nu verleden lj- jd is. l-li j vraagt tevens: lJie is de belangri jkste man
binnen de ï.C. ? Ulie gaat naar het bestuur vanuit de T.C.; rrrie stelt trai-
ningsschemats vast ? Velen hebben te veel taken bij de vereniqing.
Het zau een goede zaak zijn mensen uit, andere geledingen binnen de vereni-
qinq in de T.r. te benoemen en niet meer zovelen uit b.v. jeugdbestuur.
Steunenberg stelde voor de technische jeugdcommissie door te trekken naar de
senioren, zodat, het'e'en T.í1 . rL.rordt rr-ielke alle technische zaken binnen de
vereniging behartiqt.
Uit, de vergadering komen hierover nogal verschillende meningen naar voren.
G. Drent,h vraagt of jongens uit A2 nu a-l ingepast kunnen urorden in de lage-
re seniorenteams. A. Str:kman zaL diÈ beki jken.



Aan het eind van deze bijeenkomst omstreeks 1C.0! uur
kan door de voorzitter met recht =oezeqd uorden, dat het
een vruchtbare discussi e is geueest, r,:aarin i edereen
zÍjn mening duidelijk naar voren heeft gebracht.
l-li j vraagt de aanu,ezi gen na te denken over:
-uie moet de sterke man ( coördinator) van de T.J.C. urorden;
-is de tijd nu reeds rijp om de ï.J.C. door te trekken
naar de senioren (voorstel Steunenberg);

-hoe kunnen eerste elftalspelers het, best,e ingeDast tlorden
binnen het jeugdgebeuren ( hoofdzakelijk traininq) ,

0p de volgende bijeenkomst - uelke is gepland op dinsdag
1n feb. a.s. aanvang ?-n.15 uur kunnen de meningen naar
voren gebracht uorden.
De voorzitter dankt iedereen hartelijk voor zijn inbreng
en stelt voor nog even bij elkaar te blijven om iet,s te
drinken. tl. Ekkel en ll. Schipper zi jn dan al- vertrokken
om uiteenfopende redenen.

Notulist: Hans van heL Laar.


